
Referat bestyrelsesmøde i Hestestaldskarréens gårdlaug 

Dato: 20. februar 2024 

Deltagere: Joachim, Lasse, Hege og Eva 

Referent: Hege 

Opfølgning tidligere sager og punkter 

til orientering 
 

Referat  

 
Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

  

Nye strømbesparende tørretumblere 

 

Punktet udskudt til næste møde pga. Francis’ 
fravær. 

 

Indkøb til redskabsskuret 

 

Der mangler oprydning. Der mangler blandt andet 

en kost, en skovl og en rive. Oprydning blev aftalt 

og de manglende haveredskaber bliver købt ind i 

løbet af foråret. 

 

Forsalg om at invitere til et beboermøde og 

oprette en gårdfestgruppe.  

 

 

Møde om etablering af gårdfestgruppe planlægges 

til at ligge samme dag som fælles 

arbejdsdag/gårddag. Mødet skal have et oplæg og 

styring. Invitere beboere fra alle ejendomme. Mere 

end to personer skal melde sig for at gruppen er 

bæredygtig. Hege og Lasse står for at holde mødet. 

 

Status på haverne og fældning af hæg ved Ophelia. 

 

Forslag fra Martin om at bede kommunen om at 

indkøbe 1 stk Sumpeg med stammeomkreds på 18-

20 cm, 1 stk. troldnød (busk) og 1 stk. 

vinterblomstrende gedblad (busk, der også dufter) 

 

Dertil forslag om at høre kommunen om man må 

plante buske ovenpå den nedgravede tank.  

 

Hege er ved at indhente tilbud på fældning af hæg 

og beskæring af træmorder på gavlen til 

Gasværksvej 8 (baghuset). 

 

Martins forslag til plantevalg blev imødekommet. 

Hege går videre med dialogen med kommunen 

 

Forslaget blev imødekommet, men buskene skal 

ikke fylde så meget, at de hindrer passage for 

affaldscontainerne. 

 

Status på porte og tilbud på magnetlåse 

 

Afventer svar fra leverandør 

Drift og vedligeholdelsesplan – hvad skal 

prioriteres de næste måneder? 

 

Der blev besluttet at gennemgår planen ved næste 

møde, hvor der blive set 2-3 år frem og kigget på 

budgettet.  

 

Restauranterne i gård 3 – problemer med larm og 

rod 

 

Frustration over at administrator ikke rykker ved 

tingene. Situationen er uændret. 



 

 

Nye punkter  

 

Cykeloprydning 

 

Cykeloprydning sættes i gang i marts med 4 ugers 

varsling. Bestyrelsen beder administrator sende 

besked ud til alle ejendomme. 

 

 

Ansøgning til biodiversitetspuljen. Forslag om at 

ansøge om penge til redekasser og workshop med 

børnefamilier.  

Link til puljen: https://biodiversitet.kk.dk/soeg-

puljen-til-biodiversitet 

 

 

Ok med bestyrelsen. Hege går videre med 

ansøgningen. Der blev besluttet at holde workshop 

sammen med en arbejdsdag/gårddag. Dato: lørdag 

den 13. april fra kl. 12. 

Fælles arbejdsdag i foråret 

 

 

Der blev besluttet at holde en fælles 

arbejdsdag/gårddag den 13. april. Kan evt. 

kombineres med en aktivitet fx redekasser. Martin 

kan fortælle om gården.  

 

Evt. 

 

Varmelauget 

 

Grafitti i elevator 

 

 

 

Frustration over dårlig kommunikation mellem 

HOFOR og  Cobblestone 

 

Kontakte virksomhed som gårdlauget allerede har 

en aftale med 

 

Dato for næste møde: 9. april kl. 19.00 

https://biodiversitet.kk.dk/soeg-puljen-til-biodiversitet
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